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 جابجایی بیش از ۳میلیون تن کالا 
در جنوب سیستان و بلوچستان

   مع��اون حم��ل و نق��ل اداره کل 
راه��داری و حم��ل و نق��ل جاده ای 
جنوب اس��تان سیستان و بلوچستان 
گف��ت: ۳میلی��ون و 229 هزار و 272 
ت��ن کالا در طی 8 ماهه س��الجاری 
توس��ط ناوگان ب��اری در جنوب این 
اس��تان جابجا شد. به گزارش پایگاه 
خبری وزارت راه و شهرسازی از ایرانشهر، علی قبا اظهار داشت: 
این میزان کالا توس��ط ۱77هزار و 90۱س��فر باری جابجا ش��ده 
است. وی کالا های نفتی و تجاری را از جمله کالاهای جابجا 
ش��ده در جنوب اس��تان در این مدت ذکر کرد و گفت: جابجایی 
کالا در این مدت در جنوب اس��تان نس��بت به مدت مش��ابه سال 
قبل رش��د حدود ۱7درصدی را نش��ان می دهد. معاون حمل و 
نق��ل اداره کل راه��داری و حمل و نقل جاده ای جنوب اس��تان 
سیستان وبلوچستان حمایت از فعالان بخش حمل و نقل کالا 
را از دیگر اولویت های راهداری ذکر کرد و گفت: با اینکه شیوع 
ویروس کرونا در جامعه باعث ایجاد محدویت برای خیلی از مردم 
و اصناف ش��ده بود ولی رانندگان و فعالان حوزه حمل و نقل با 
تلاش شبانه روزی خود مانع از کمبود مایحتاج مورد نیاز مردم 
ش��دند. وی افزود: در قالب کمیس��یون ماده ۱2 نظارت ویژه بر 
عملکرد شرکت های حمل و نقل انجام می شود و مردم ، رانندگان 
و صاحبان کالا می توانند هرگونه شکایات خود را از طریق سامانه 

۱۴۱ جهت رسیدگی به این اداره کل اطلاع دهند.

بازدید استاندار از تاسیسات آبفای البرز
استاندار البرز ۱۳ آذر ماه از تاسیسات آبفای البرز بازدید کرد.

به گزارش روابط عمومی آبفای البرز دکتر عبداللهی استاندار البرز 
با همراهی مهندس مهدی زاده مدیرعامل آبفای البرز از تاسیسات 
مربوط به حوزه ی آبرسانی بازدید کرد و در جریان مراحل ساخت 
تاسیسات جدید و نیز تاسیسات آبرسانی در حال فعالیت قرار گرفت. 
بر اساس این گزارش ، مراحل آماده سازی بخش سوم تصفیه خانه 
آب شماره 2 کرج ، مخزن در حال ساخت شنتیانی عظیمیه،تصفیه 
خانه آب شماره )۱( کرج و مراحل تجهیز و توسعه آن )نصب فیلتر 
های سرامیکی(، مخزن ذخیره آب جهان نما و مخزن ذخیره آب 
در حال ساخت محمدشهر از جمله تاسیسات و طرح هایی بود که 

مورد بازدید وی قرار گرفت.

آغاز عملیات بهسازی پارک دانش آموز
شهردار برازجان  گفت :عملیات بهسازی پارک دانش آموز آغاز 
شده است. به گزارش روابط عمومی شهرداری و شورای اسلامی 
ش��هر برازجان، مرتضی قدوس��ی با اعلام این خبر که مناقصه 
عملیات اجرایی و انتخاب پیمانکار جهت بهسازی پارک دانش 
آموز برازجان انجام شده، اظهار داشت :  عملیات اجرایی بهسازی 
پارک دانش آموز به مساحت 2700 متر مربع  بزودی آغاز خواهد 
شد. وی گفت: امیدواریم با بهسازی پارک ها و بوستان ها بتوانیم 
در جهت رفاه حال شهروندان گام های موثری برداریم. ایشان 
یادآور ش��د: فضاهای س��بز ش��هری می توانند نقش موثری در 

کاهش ناهنجاری های اجتماعی داشته باشد.

بیش از ۱۷۹ هزار تنُ کالا در بنادر شرق 
هرمزگان »کاپوتاژ« شد

مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان گفت: ۱79 
هزار و 78۳ تُن کالای غیرنفتی از ابتدای امسال تا کنون در بنادر 

شرق این استان کاپوتاژ )حمل و نقل ساحلی( شده است.
مجیدی – تجارت، حمیدرضا محمدحسینی تختی روز دوشنبه 
ب��ا اش��اره ب��ه ۱79 ه��زار و 78۳ تُن کالای غیرنفت��ی از بنادر 
ش��رق اس��تان، افزود: از ابتدای س��ال جاری تاکنون، حمل  و 
نقل کالاهای غیرنفتی به صورت رویه کاپوتاژ نسبت به مدت 
مشابه سال قبل ۳60 درصد افزایش پیدا کرد. وی عمده کالای 
غیرنفتی کاپوتاژ شده را شامل مواد معدنی، خشکبار، دانه های 
روغن��ی و غ��لات از مبدا بنادر ش��رق هرم��زگان به بنادر تابعه 
اعلام کرد. محمدحس��ینی ادامه داد: در رویه واردات نیز ۱۱۵ 
ه��زار و ۵70 تُ��ن انواع کالاهای غیرنفتی از کش��ورهای حوزه 
خلیج فارس به بنادر ش��رق هرمزگان وارد ش��ده که نس��بت به 
مدت مشابه سال گذشته 72 درصد افزایش داشته است. بندر 
ش��هید باهنر بندرعباس از بنادر قدیمی و چندمنظوره اس��تان 
هرمزگان و یکی از کانون های مهم صادراتی و ترانزیتی جنوب 
کش��ور محس��وب می ش��ود. این بندر با ظرفیت سالانه 2 و نیم 
میلیون تُن امکان پهلوگیری کش��تی هایی با ظرفیت ۴0 هزار 
تُن و آبخور ۱۱ و نیم متر برخوردار اس��ت. حمل و نقل کالا یا 
مسافران از یک نقطه در یک کشور به نقطه ای دیگر در همان 

کشور را کاپوتاژ می گویند.

بازدید دانش آموزان قمی از نیروگاه خورشیدی 
مدیر دفتر مدیریت مصرف شرکت توزیع نیروی برق قم گفت: 
بیش از ۱00 دانش آموز مدرس��ه ابتدایی هدی از تأسیس��ات و 
مجموعه نیروگاه خورشیدی ۱00 کیلوواتی قم بازدید کردند. 

فقیه – تجارت؛ به گزارش روابط عمومی شرکت توزیع نیروی 
برق قم، داود سلیمانیان با اشاره به اهمیت فرهنگ سازی مصرف 
بهینه برق اظهار داشت: در همین راستا آشنایی نوجوانان با نحوه 
تولید برق و اهمیت این انرژی مهم در زندگی بسیار مهم است. 
وی بازدی��د دانش آم��وزان از تأسیس��ات تولی��د برق را به همین 
منظور اعلام کرد و خاطرنش��ان کرد: بیش از ۱00 دانش آموز 
مدرسه ابتدایی هدی از تأسیسات و مجموعه نیروگاه خورشیدی 
۱00 کیلوواتی بازدید کردند و از نزدیک با نحوه تولید برق پاک 
آش��نا ش��دند. مدیر دفتر مدیریت مصرف ش��رکت توزیع نیروی 
برق قم خاطرنشان کرد: دانش آموزان ضمن بازدید و آشنایی با 
بخش های مختلف این تأسیسات، سؤالات خود را مطرح کردند. 
در پایان این بازدید با اهدای بسته های فرهنگی مدیریت مصرف 

از دانش آموزان پذیرایی شد.

اخبار كوتاه

شهرستان 

احداث ایستگاه شماره 4 آتش نشانی نسیم شهر ایجاد مسیر جدید صادرات میوه و مرکبات 
مسیر جدید صادرات میوه از استان مازندران به کشور روسیه از طریق بندرامیرآباد 
با همکاری یکی از شرکت های فعال در صادرات میوه و مرکبات در آینده نزدیک 
ش��کل خواهد گرفت. ش��هره حقی – تجارت، به گزارش روابط عمومی اداره کل 
بنادرو دریانوردی امیرآباد؛ عصر روز یکشنبه)۱۳ آذرماه ۱۴0۱(، برابر هماهنگی 
یک��ی از فع��الان اقتص��ادی اس��تان  تعدادی از تجار روس فع��ال در حوزه میوه و 
مرکبات در بازدید از بندرامیرآباد خواهان گسترش همکاری و ایجاد مسیر جدید 
صادراتی از این بندر شدند. در این بازدید مدیرکل بندرامیرآباد به معرفی قابلیت 

های صادراتی و تجهیزات کانتینری این بندر پرداخت و گفت صادرات محصولات باغی و کش��اورزی کش��ور به 
ویژه اس��تان مازندران با وجود بندرامیرآباد و ش��رکت های بازرگانی فعال در اس��تان می تواند مس��یر جدیدی را در 
تعامل و ایجاد تجارت دوسویه فراهم کند. وی به استمرار مبادلات تجاری از سوی بازرگانان  اشاره و بر هماهنگی 
با ش��رکت های حمل و نقل در روس��یه جهت تس��ریع در عملیات تخلیه و بارگیری کالاها تأکید کرد. انزان پور با 
بیان اینکه »اگر میزان حجم کالاهای صادراتی چشمگیر و به صورت منظم انجام شود قادر به ایجاد هماهنگی 
ب��رای برق��راری خط��وط منظم کش��تیرانی به مقاصد مورد نظ��ر خواهیم بود« ، از اعلام آمادگی بندرامیرآباد جهت 

ارسال کانتینر خالی به مبدأ شرکت بارگیری خبر داد.

تجارت-بهارستان-علی کیوانی، اجرای عملیات احداث ایستگاه شماره ۴ آتش 
نشانی نسیم شهر آغاز شد .

به گزارش روزنامه تجارت ، سرپرس��ت ش��هرداری نس��یم ش��هر از آغاز عملیات 
اجرایی احداث ایستگاه شماره ۴ آتش نشانی خبر داد و گفت : در راستای اهداف 
توسعه ای و ارتقا زیرساخت های حوزه ایمنی با پیگیری های بعمل آمده و نگرش 
مثبت شورای اسلامی شهر و طبق تقویم عمرانی شهرداری ، که توسط همکارانم 
تدوین شده است ، عملیات اجرایی ساخت و احداث ایستگاه شماره ۴ نسیم شهر 

با حضور فرماندار شهرس��تان بهارس��تان، امام جمعه نس��یم ش��هر و اعضای ش��ورای اسلامی پس از اجرای مراسم 
کلنگ زنی ، به طور رسمی آغاز شد. سرپرست شهرداری نسیم در ادامه این مطلب یادآور شد : این ایستگاه آتش 
نش��انی طبق اس��تانداردهای تایید ش��ده توس��ط کارشناسان اس��تانی و با تصویب اعضای شورای اسلامی  یکی از 

مهمترین نیازهای شهر در محله روحانیون نسیم شهر در حوزه ایمنی را مرتفع خواهد نمود .
بابا حس��ینی سرپرس��ت ش��هرداری نس��یم خاطرنش��ان کرد : بی شک  با توجه به اهمیت این ایستگاه آتش نشانی،  
تمام تلاش شهرداری نسیم شهر برای احداث این پروژه ، بر مبنای زمانبندی پیش بینی شده منسجم خواهد شد 

تا انشالله به موقع و طبق برنامه در آینده نزدیک شاهد اتمام و به بهره برداری رسیدن آن باشیم.

بنیان توسعه نیشکر بر پایه مطالعات علمی است
دکتر عبدعلی ناصری: حدود ۴0 درصد آب مصرفی صنعت نیشکر از طریق زهکش های 
زیرزمینی مجددا به چرخه اکولوژیکی باز می گردد که به دلیل شیرین شدن اراضی و 
روش مبارزه بیولوژیک، امکان استفاده مطلوب از زهاب و پروسه بازچرخانی مصرف 
آب فراهم ش��ده اس��ت. مدیرعامل ش��رکت توسعه نیش��کر و صنایع جانبی در نشست 
»منابع و مسائل آب خوزستان« ضمن تشریح دستاوردهای صنعت نیشکر در مدیریت 
منابع آبی و حرکت هدفمند این صنعت در کاهش مصرف آب، به آمارهای ارائه شده 

در این نشست از سوی یکی از اساتید دانشگاهی واکنش نشان داد.
به گزارش روابط عمومی شرکت توسعه نیشکر و صنایع جانبی، این نشست با محوریت 

بررسی چالش های سیاست گذاری آب در خوزستان، نقدی بر طرح های توسعه منابع آب 
و محیط زیست در استان، ارزیابی سیاست های زیست محیطی خوزستان و اولویت ها، 
رویکردها و چش��م انداز حکمرانی آب و محیط زیس��ت در خوزس��تان، در تالار ش��هید 

مطهری دانشکده علوم برگزار شد.
محمد درویش کنش��گر و فعال محیط زیس��ت، دکتر مهدی فصیحی هرندی محقق 
حوزه سیاست گذاری و دیپلماسی آب،  حیدر زارعی،  مهدی قمشی عضو هیئت علمی 
دانشگاه شهید چمران اهواز و دکتر عبدعلی ناصری مدیرعامل شرکت توسعه نیشکر 
و صنایع جانبی در این نشس��ت س��خنرانی کردند. وی به میزان مصرف آب در کش��ت 

و صنعت های هفت تپه و کارون اش��اره کرد و گفت، در مقاله  علمی که در دهه هفتاد 
منتشر شد، میزان مصرف آب در این واحدهای نیشکری ۴0 تا ۵0 هزار مترمکعب در 
هکتار در طول یک سال برآورد شده است. بر اساس این آمار، میزان هدررفت آب در 

شبکه آبیاری هفت تپه و کارون در آن مقطع زمانی، حدود 60 درصد بود.
مدیرعامل توس��عه نیش��کر افزود: طراحی واحدهای هفتگانه توس��عه نیش��کر بر پایه 
مطالعات علمی و تجارب هفت تپه و کارون صورت گرفته و این ش��رکت با اس��تفاده از 
روش های آبیاری نوین توانسته تلفات آب را به حداقل میزان برساند و راندمان آبیاری 

را به میزان قابل توجهی افزایش دهد.

ایلام - مدیرعامل شرکت گاز استان ایلام از افزایش 
۱7 درصدی مصرف گاز در هش��ت ماهه س��ال جاری 
نس��بت به مدت مش��ابه سال گذش��ته خبر داد و گفت: 
مص��رف گاز در برخ��ی صنای��ع پرمص��رف و افزایش 
مش��ترکین بعلت گازرس��انی به مناطق جدید شهری 
و روس��تایی را از علل افزایش مصرف گاز در اس��تان 

دانست.    
محمود کشاورز از افزایش 6۳ درصدی مصرف گاز در 
آبان ماه سال جاری نسبت به ماه قبل خبر داد و اظهار 
داش��ت: کاهش دما، برودت هوا و ش��روع فصل سرما 
باعث روش��ن ش��دن سیس��تم های گرمایشی منازل و 
ادارات منجر به افزایش با شیب تند مصرف گاز استان 

در آبانماه شده است.
وی افزود: با توجه به ش��روع فصل س��رما و افزایش 
مص��رف گاز، می طلب��د که مش��ترکین ضمن رعایت 
صرفه جوی��ی در مصرف گاز، تنظیم دمای رفاه محیط 

بین ۱8 تا 2۱ درجه سانتیگراد را رعایت کنند.
مدیرعامل ش��رکت گاز اس��تان ایلام بیان داش��ت: از 

ابتدای سال جاری تا پایان آبان ماه بیش از ۴89 میلیون 
و ۵60 هزار متر  مکعب گاز در استان مصرف شده است 
ک��ه ای��ن میزان مصرف، افزایش ۱7 درصدی مصرف 
گاز استان در مقایسه با مدت مشابه سال قبل را بدنبال 

داشته است.
کشاورز به افزایش مصرف گاز توسط مشترکین اشاره 
و تصری��ح ک��رد: در این راس��تا صرفه جویی و مدیریت 
مصرف گاز توسط کلیه مشترکین شهری و روستایی 

استان ضروری به نظر می رسد.
وی ادام��ه داد: صرفه جوی��ی در مص��رف گاز، باع��ث 
پایداری دائمی ش��بکه گاز اس��تان و نیز س��ایر مناطق 
کش��ور و برخ��ورداری هم��ه هموطنان از نعمت گاز در 

فصل سرد سال خواهد بود.
مدیرعامل شرکت گاز استان ایلام رعایت توصیه های 
ایمنی و بهینه س��ازی مصرف گاز   در ادارات دولتی را 
ضروری دانست و یادآور شد: بر اساس ماده ۴۳ قانون 
بودجه، ادارات و ارگانهای دولتی مکلفند با راهکارهای 
عملی ۱0 درصد از مصرف گاز خود را نسبت به میزان 
مصرف س��ال قبل کاهش دهند. کشاورز راهکار مفید 
و موث��ر صرفه جوی��ی در مص��رف گاز ادارات را، ارتقاء 
سیس��تم های گرمایش��ی، عایق کاری موتورخانه ها و 
اس��تفاده از تجهی��زات هوشمند  س��ازی در موتورخانه 
برش��مرد و خاطرنشان س��اخت: گاز، نعمت خدادادی 
است که بایستی برای نسل های آینده نیز نگهداری و 
صیانت شود که برای رسیدن به این هدف، صرفه جویی 

و مصرف بهینه آن تنها راهکار عملی است.

ب��ه منظ��ور آش��نایی با دس��تاوردها و برنام��ه های در 
دس��ت اجرای س��ازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات 
ش��هرداری کرج جمعی از اصخاب رس��انه اس��تان البز 
از این س��ازمان بازدید به عمل آوردند. رییس س��ازمان 
فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری کرج در نشست 
خب��ری با خبرن��گاران  از ارایه خدمات الکترونیکی به 
شهروندان خبر داد و گفت: این اقدام از طریق سامانه 
»کرج من« امکان پذیر اس��ت.  س��عید حق ش��ناس با 
بیان اینکه یکی  از مهم ترین خدمات سازمان فناوری 
اطلاعات و ارتباطات ،راه اندازی س��امانه »کرج من« 
است، افزود: مدیریت شهری کرج در راستای خدمات 
یکپارچه الکترونیکی به ش��هروندان، توس��عه خدمات 
غیر حضوری و کاهش سفرهای درون شهری اقدام به 
تحقق این مهم کرده است. وی با بیان اینکه با استفاده از 
این سامانه امکان پرداخت، عوارض نوسازی، اصناف، 
درآمد، خودرو، مشاهده ملک و سوابق پرداختی آن ها 
و تمامی امور مربوط به شهرس��ازی برای ش��هروندان 
فراهم شده است،به دیگر اهداف راه اندازی این سامانه 
اش��اره کرد  و گفت:  هدف مجموعه مدیریت ش��هری 
کرج از راه اندازی این سامانه ؛ شفاف سازی فرآیندها، 
افزایش رفاه حال شهروندان در ارائه خدمات 2۴ ساعته 
و کاهش مراجعات ش��هروندی اس��ت. حق شناس در 
خصوص خدمات سامانه »کرج من« گفت: در فرآیند 
راه اندازی این س��امانه تمام نیازهای ش��هروندان دیده 
ش��ده اس��ت.البته  سامانه مذکور در حال تکمیل بوده و 
ارائه خدمات بیشتری از طریق آن در حال انجام است.

ضمن اینکه رفع نیازهای معلولین در خدمات شهری 
نیز در این سامانه پیش بینی شده و در حال انجام است. 
رییس سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری 
کرج در ادامه از اقدامات مطلوب این دستگاه در کشور 
س��خن گفت و اظهار داش��ت: کرج اولین کلان شهری 
است که به درگاه خدمات دولت الکترونیک متصل شده 
و پس از آن چند شهر دیگر نیز به این خدمات متصل 
ش��دند. حق ش��ناس همچنین به ضرورت مش��ارکت 
شهروندان با مجموعه مدیریت شهری در ارایه خدمات 
مطلوب تر اشاره کرد و افزود: در این اقدام، شهروندان 
می توانند به عنوان ناظر تخلفات مش��اهده ش��ده را در 
س��امانه هوشمند خدمات شهری شهرداری کرج ثبت 
کنند. رییس س��ازمان فن��اوری اطلاعات و ارتباطات 
ش��هرداری کرج خاطرنش��ان کرد: با تحقق این مهم، 
ش��اهد کاهش تخلفات در ارایه خدمات ش��هروندی 
خواهیم بود که به دنبال آن رضایت شهروندان نیز که 
از مهم ترین اهداف مجموعه مدیریت ش��هری اس��ت 

حاصل می شود.

شهرداری كرج در ارایه خدمات الکترونيکی پيشگام استافزایش 1۷ درصدی مصرف گاز در ایام 

دکتر محمد یاسر طیب نیا مدیر عامل فولاد مبارکه ضمن بازدید 
از غرفه های این نمایشگاه در جمع خبرنگاران و اصحاب رسانه 
با تاکید بر لزوم حمایت حداکثری صنایع و سازمان های بزرگ 
از شرکت های دانش بنیان تصریح کرد: بومی سازی 90 درصد 
تجهیزات فولاد مبارکه حاصل اعتماد و سرمایه گذاری در حوزه 

دانش بنیان است. 
وی در پاسخ به این سؤال که فعالیت های شرکت فولادمبارکه 
در حوزه  دانش بنیان و صندوق سرمایه گذاری خطرپذیر به چه 
صورت بوده است، گفت: همان طور که صنعت فولاد را پیشران 
و موت��ور محرک��ه اقتصاد می دانند و در همه اقتصادهای بزرگ 
دنیا و کش��ورهای توس��عه یافته این صنعت به خوبی این نقش 
را ایفا می کند، در حوزه های دانش بنیان هم این ش��رکت های  
بزرگ هس��تند که می توانند نقش محوری داش��ته باش��ند. هر 
ش��رکت بزرگ می تواند موجب ش��کل گیری و تقویت ده ها و 
صدها ش��رکت دانش بنیان باش��د و بخش مهم این روند این 
است که این رویکرد و تفکّر در جهت گیری شرکت های بزرگ 

دیده و لحاظ شود.
 وی در تش��ریح اقدامات و دس��تاورهای فولاد مبارکه در این 
زمینه اظهار داشت: در این راستا شرکت فولادمبارکه به عنوان 
بزرگترین فولادساز کشور و خاورمیانه و به عنوان شرکتی که 
در بسیاری از زمینه ها پیشرو بوده است، حمایت از شرکت های 
دانش بنیان و صندوق س��رمایه گذاری خطرپذیر را در دس��تور 
کار خود قرار داده است و از سال ها قبل و به طور مشخص در 
فرایند بومی س��ازی قطعات و مواد اولیه مورد نیاز ش��رکت، این 

حمایت ه��ا را آغ��از و هم��واره تقویت کرده اس��ت و به توفیقات 
بس��یار ارزش��مند و تأثیرگذاری دست یافته است. به نحوی که 
به صراحت هرچه تمام تر می توان اعلام کرد که بومی سازی و 
تأمین بالغ بر 90 درصد قطعات، تجهیزات و مواد مورد نیاز شرکت 
و سایر فولادسازان مشابه که عمدتاً از محل واردات و با مشقّت 

بس��یار زیادی تأمین می شده اند، حاصل حمایت از شرکت های 
دانش بنیان و سرمایه گذاری در این حوزه بوده است.

مدیرعامل فولادمبارکه درباره رویکرد فولادمبارکه در ادامة این 
مس��یر خاطر نش��ان کرد: دستیابی به این میزان موفقّیت پایان 
رسالت و رویکرد فولاد مبارکه نیست و بر این باوریم که باید در 

این راستا همچنان حمایت و توسعه فزاینده ای داشته باشیم.
ایجاد امید و رونق اقتصادی برای جامعه، با اتکّا به ظرفیت های 

داخلی 
وی با اشاره به تأثیر این اقدامات ادامه داد: در حال حاضر شاهد 
این هستیم که علی رغم همه تحریم ها با همّت کارکنان صنایع 
فولادس��ازی کش��ور و همیاری همین شرکت های دانش بنیان 
و دانش��گاه ها، کش��ور عزیزمان در جایگاه دهمین تولید کننده 
فولاد دنیا قرار دارد و این نش��ان می دهد که درهمین ش��رایط 
س��خت هم می توان به تحریم ها غلبه کرد و برای کش��ور امید 
و رون��ق اقتص��ادی ایجاد کرد. ب��ه همین منظور باید با حمایت 
هرچه بیش��تر از ش��رکت های دانش بنیان و اتکّا به ظرفیت های 
داخلی که اتفّاقاً بس��یار توانمند هم هس��تند، در جهت کاهش 
وابس��تگی ها، توس��عه های در دس��تور کار را با قدرت و سرعت 

بیشتری پیش ببریم.
تکمیل زنجیره فولاد با حمایت از شرکت های دانش بنیان

وی درهمین زمینه ادامه داد: ش��رکت هایی که در زمینه فولاد 
فعال هستند، غالباً شرکت هایی هستند که هریک به سهم خود 
در شکل گیری و تکمیل این زنجیره نقش داشته اند که باید با 
حمایت هرچه بیشتر این زنجیره را کامل و مستحکم تر نمایند. 
این رویکرد و به عبارت بهتر این نهضت دقیقاً در فولاد مبارکه 
با حمایت از ش��رکت های دانش بنیان و همکاری گس��ترده تر با 
ش��هرک های علمی و تحقیقاتی با قوّت آغاز ش��ده و در قالب 
طرح های پژوهش��ی و پایان نامه ای با نگاه تجاری س��ازی به 

دستاوردهای خوبی رسیده است.      

مدیرعامل فولاد مبارکه:

بومی سازی 90 درصد تجهیزات فولاد مباركه حاصل اعتماد و سرمایه گذاری در حوزه دانش بنیان است

برای تکمیل بزرگراه شمالی ۷ هزار میلیارد تومان نیاز است
ریی��س ش��ورای ش��هر ک��رج در حاش��یه نشس��ت مش��ترک 
 ش��هرداران و روس��ای ش��وراهای اس��لامی کلانش��هرها

 و مراکز اس��تان های کش��ور که در اصفهان برگزار ش��د، با بیان 
اینک��ه ب��رای تکمی��ل 2۵ درصد باقی مانده از بزرگراه ش��مالی 
حدود 7 هزار میلیارد تومان اعتبار نیاز اس��ت، گفت: ش��اید این 
مبلغ در بودجه عمومی دولت عدد بزرگی نباشد ولی تخصیص 

آن اثربخشی زیادی دارد.
به گزارش پایگاه خبری کرج امروز،علی قاسم پور با بیان اینکه 
تخصی��ص اعتب��ار برای تکمیل پروژه بزرگراه ش��مالی یکی از 
مهمترین مطالبات مردم اس��تان البرز اس��ت،افزود: با توجه به 
اینکه در برنامه هفتم هم به پروژه هایی که می تواند گره گشای 
مشکلات مردم باشد، پرداخته شده است، در بودجه سال آینده 

حتما بر تکمیل ابر پروژه هایی که علاوه بر 
ش��هروندان کرجی، به سایر هموطنان هم 

خدماتی ارائه می دهد، تاکید می شود.
وی ب��ا اش��اره ب��ه اینکه بخش��ی از ادامه 
بزرگ��راه هم��ت به اتوبان ته��ران – کرج 
اتصال پیدا می کند که این مس��یر ش��اهراه 
تردد مسافران ۱۴ استان کشور است،ادامه 

داد: ب��ا ای��ن اوصاف می توان گفت حدود ۵0 درصد مس��افران 
کش��ور از این مس��یر تردد دارند و به واس��طه حجم بالای تردد 
خودروها، به ویژه در ایام تعطیل، ش��اهد ترافیک س��نگینی در 

این محدوده هستیم.
رییس شورای شهر کرج با بیان اینکه این ترافیک علاوه بر ایجاد 

آلودگی هوا، بالا رفتن مصرف س��وخت و 
خستگی رانندگان، مسائل اجتماعی زیادی 
را هم به دنبال دارد،اظهار کرد: ش��هرداری 
کرج تا کنون بخش عمده ای از بار تکمیل 
بزرگراه شمالی را به عهده داشته و پیشرفت 

آن به 7۵ درصد رسیده است.
قاس��م پور با اش��اره  به  اینکه برای تکمیل 
2۵ درصد باقی مانده از این پروژه حدود 7 هزار میلیارد تومان 
 اعتب��ار نی��از اس��ت، گفت: ش��اید این مبل��غ در بودجه عمومی

 دول��ت ع��دد بزرگ��ی نباش��د ول��ی کارکرد این پ��روژه جامعه 
 گس��ترده ای را در برم��ی گی��رد چ��را ک��ه تکمی��ل بزرگ��راه
 ش��مالی می تواند در بحث پدافند غیرعامل کش��ور هم  موثر 

واقع شود.
ضمن اینکه در این ش��رایط اگر مس��اله ای برای بزرگراه کرج- 
تهران بیفتد مشکلات زیادی در پی خواهد داشت و تکمیل این 
پروژه می تواند بخش��ی از دغدغه های موجود در بحث پدافند 

غیر عامل در این محدوده را برطرف کند.
رییس ش��ورای اس��لامی ش��هر کرج با تاکید بر اینکه اگر قرار 
باش��د این پروژه با اعتبار مدیریت ش��هری کرج به اتمام برس��د، 
مردم باید سال ها انتظار بکشند ،خاطرنشان کرد: بنابراین انتظار 
می رود دولت در این خصوص پای کار بیاید و در بودجه ۱۴02، 
ردیف مشخصی برای تکمیل این پروژه در نظر بگیرد و با جذب 
اعتبارات دولتی می توان امید داشت که در بازه ۱2 تا ۱8 ماهه، 

شاهد بهره برداری از این ابرپروژه ملی باشیم.


